

Referat fra bestyrelsesmøde i GRF Regnersgaard Plantage

Søndag den 22/6-25 kl. 11.00

Tilstede: Henrik, Peter, Torben, Rasmus og Mette

Fraværende: Arne

Ad. 1.

Dagsordenen er godkendt

Ad. 2.

Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde den 6/4-25

Ad. 3. Nye medlemmer:

Torben stopper som bestyrelsesmedlem, så vi skal bruge en ny kassér og et nyt bestyrelsesmedlem.

Vi mangler desuden en suppleant.

Bestyrelsen vil spørge folk i GRF, om der er nogle der kunne tænke sig at stille op.

Ad. 4. Veje:

Der er begyndt at komme små huller i vejene enkelte steder, men alt i alt er vejene pæne.

Solkrogen: der må gerne køres mere på (Martin) i efteråret, for at opretholde højden af vejen.

Generelt er det Martin, der holder de store veje, mens vi selv fylder i de mindre veje.

Kan vi forbyde gennemkørsel af tung trafik (over 3500 kg) på Nørrevang? Kanterne bliver ødelagt af store køretøjer.

Henrik forhører sig hos de andre bestyrelsesformænd.

Ad. 5. Sankt Hans.

Der er bygget bål og sat skilt op.

Peter skal købe rigeligt med tændvæske.

De lover 11 m/s med vindstød af 18 m/s. Der er meget tørt i området.

Hvis stormen er for kraftig aflyses bål-tænding. Peter har myndigheden til af afblæse bål.

AD. 6. Legepladsgrunden:

Bestyrelsen diskuterer fremtidig anvendelse af legepladsgrunden.

Ad. 7. Regnskab:

Torben uddeler regnskabet/budget.

Vindmøllelaug. Der er betalt dobbelt, derfor den høje post.

Overskud ca. 15.000 kr.

Vi godkender budgettet for 2025/2026.

Ad. 8.

Der afventes indkaldelse fra KK vedr. afløbet.

Der skal en pumpe i.

Ad. 9. Reparation af Nørrevang:

Henrik har haft 2 repræsentanter fra PEAB ude og se på vejen.

Der skal laves en ekstra vigeplads. 2 af de eksisterende vigepladser skal udvides.

Vi afventer tilbud fra PEAB (vi er 4 grundejerforeninger, der er fælles om Nørrevang, hvoraf vores grundejerforening er den største).

Ad. 10. Forslag til generalforsamlingen:

- a. Der bliver fremsat forslag fra et medlem om at "Bestyrelsen fritages for at betale kontingent".

Bestyrelsen er dog imod dette forslag. Vi er interesserede i at folk deltager frivilligt.

Bestyrelsens holdning er, at hvis det på et tidspunkt viser sig at der ikke er opbakning til de enkelte arbejdsdage, så må vi udlicitere opgaverne og betale os fra f.eks. bro op- og nedsætning så vil det bare medføre at det årlige kontingent hæves.

Vi spørger Karsten til råds.

b. Ad. a

c. Vi spørger til generalforsamlingen om der interesse for en petanque-bane på fællesarealet?

Kan bestyrelsen få mandat til at etablere en petanque-bane på fællesarealet.

Ad. 11. Forslag om at grundejere har ansvar for vedligehold af rabat udfor egen grund og for evt. fjernelse af træer.

Peter spørger Karsten om vi har mulighed for at sanktionere i forhold til ovenstående forslag.

Bestyrelsen henstiller evt. til **at de enkelte sommerhus ejere overholder deres ansvar!**

Dette skal stå i vores Ordensregler og der skal på det kraftigste opfordres til at dette overholdes for vores alles bedste!

Ad. 12.

Se punkt 11.

Ad. 13. Bygherrer mener, der er forskel på tinglyste vedtægter og de vi arbejder efter i dag.

Peter har talt med Karsten og orienterer:

GRF skal orienteres om, hvad der skal bygges, men vi skal ikke tage stilling til det.

Dem der bestemmer det er KK (byggetilladelse).

Ad. 14. Evt.:

Rasmus står som administrator for vores FB-gruppe. Hvem skal have lov til at komme ind i denne gruppe?

Vores holdning er at man skal bo i foreningen for at være med i vores FB-gruppe.

Rasmus skriver til Erik vedr. dato for bestyrelsesmiddag og laver derefter en Doodle, så vi kan finde en dato hvor alle kan.

Aftalt bro ind den 13/9-25.

Vi beslutter, at vi ikke længere udlejer foreningens telte. Borde og stole må gerne udlånes.

Henrik taler med Tom, om han kan hjælpe til med at køre broen på plads ved nedtagning.

Næste møde er i forlængelse af generalforsamlingen den 2/8-25.

Mødet slut kl. ca. 14.15

Referent Mette